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Zápis ze zasedání Školské rady (ŠR) ZŠ Dobrá ze dne 12. září 2024 

 

Místo konání: ZŠ Dobrá 

Přítomni:  

Za zřizovatele školy: Ing. Petr Jursa, Libor Mlčák 

Za zákonné zástupce žáků: Bc. Martina Capuličová, Klára Stuchlíková 

Za pedagogy: Mgr. Jiří Nohel, Mgr. Jaroslava Matyskiewiczová 

Hosté: Mgr. Radka Otipková – ŘŠ 

 

Program jednání:  

 Schválení výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2023/2024. 

 Informace o proběhlých rekonstrukcích a opravách během hlavních prázdnin. 

 Informace o novinkách pro školní rok 2024/2025. 

 Projednání návrhu rozpočtu na rok 2025. 

 Diskuze, závěr. 

 

Zápis z jednání: 

Jednání ŠR zahájila ředitelka školy. Přivítala všechny přítomné v novém 

školním roce. 

Ředitelka školy Mgr. Radka Otipková dále seznámila členy ŠR s výroční zprávou 

školy za školní rok 2023/2024. Prošla jednotlivé body a pasáže výroční zprávy a 

výroční zprávu předložila ke schválení.  Seznámila členy ŠR s čerpáním finančních 

prostředků v roce 2024 a s provedenými opravami v roce 2024. 

Následně informovala o novinkách ve škole, počtech žáků, zaměstnanců, tříd a dále 

pak o plánovaných opravách a rekonstrukcích v následujícím období, projednala 

návrhy rozpočtu na rok 2025 (mimo jiné se zmínila o přípravě rozpočtu pro vybudování 

kolárny pro žáky. Požadavek v minulosti vzešel hlavně ze strany rodičů. 

 

 

Dotazy, připomínky a náměty: 

 

L. Mlčák: Jak je škola zabezpečena proti vniknutí cizích osob: 

ŘŠ: Škola má proti vniknutí cizích osob nastavena opatření. Všechny vstupy do školy 

jsou uzamčeny, hlavní vstupy jsou pod dohledem školníka, správních zaměstnanců 

nebo pedagogických pracovníků. Žáci vstupují do školy na základě použití čipu.  



 

L. Mlčák: Jak se letos rozběhly kroužky? 

ŘŠ: Kroužky budou zahájeny v průběhu příštího týdne, od letošního školního roku je 

například nově kroužek zahrádkářů. Kroužky má pod záštitou Klub rodičů, který si 

jejich organizaci zajišťuje sám. 

 

P. Jursa: Jak je to s provozem tělocvičen v odpoledních hodinách? 

ŘŠ: Termíny odpoledních pronájmů se pomalu plní. Vše dáváme do souladu 

s potřebami a organizací výuky, ale také s potřebou úklidu v tělocvičnách.  

 

L. Mlčák: Je využití tělocvičen vzhledem k RH dostačující?  

ŘŠ: V současné době ano, ale obě dvě tělocvičny jsou maximálně využité. Pro 

případnou 3. hodinu tělocviku, o které občas MŠMT diskutuje, už v nich není volný 

prostor. 

 

P. Jursa: Jsou některé předměty vyučovány jako dvouhodinové? 

ŘŠ: Ano. Výtvarná výchova a volitelné předměty. 

 

P. Jursa: Byly v loňském školním roce nějaké vážné úrazy žáků? 

ŘŠ: K úrazům dochází, nejčastěji v tělocviku, úraz jsme zaznamenali také na LVK. 

Jedná se nejčastěji o naražení, pohmoždění, odřeniny,… 

 

Závěry: 

1. ŠR schválila výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 2023/2024. 

2. ŠR projednala návrh rozpočtu školy na rok 2025. 

 

 

V Dobré, dne 12. září 2024 

Zapsal: Mgr. Jiří Nohel 


